

Title (en)

Spin-stabilised subcalibre training projectile.

Title (de)

Drallstabilisiertes, unterkalibriges Übungsgeschoss.

Title (fr)

Projectile d'exercice sous-calibré, stabilisé par rotation.

Publication

EP 0319877 A2 19890614 (DE)

Application

EP 88120223 A 19881203

Priority

DE 3741341 A 19871207

Abstract (en)

For hitting targets with projectiles of flat trajectory, a hit pattern comparable to the live projectiles is required on a target board. To prevent a training projectile used for this from being damaged in such a way that part of the projectile goes beyond the safety zone after the target board, a compact projectile (1) with a non-round cross-section (12) is proposed. This cross-section (12) is formed from three arc segments (11). <IMAGE>

Abstract (de)

Zum Zielschießen mit rasant fliegenden Geschossen wird ein den scharfen Geschossen vergleichbares Treffbild auf einer Zielplatte gefordert. Um zu vermeiden, daß ein dabei eingesetztes Übungsgeschoß derart beschädigt wird, daß ein Teil des Geschosses den Sicherheitsbereich nach der Zielplatte überschreitet, wird ein kompaktes Geschoß (1) mit einem unrunder Querschnitt (12) vorgeschlagen. Dieser Querschnitt (12) wird aus drei Bogenabschnitten (11) gebildet.

IPC 1-7

F42B 8/00; **F42B 13/20**

IPC 8 full level

F42B 10/54 (2006.01); **F42B 30/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

F42B 10/54 (2013.01); **F42B 30/08** (2013.01)

Cited by

SE2100110A1; SE2100109A1; WO0212820A1; WO202327769A1; WO202327768A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0319877 A2 19890614; **EP 0319877 A3 19900131**; DE 3741341 A1 19890615; DE 8717995 U1 19920423

DOCDB simple family (application)

EP 88120223 A 19881203; DE 3741341 A 19871207; DE 8717995 U 19871207